
Referat fra medlemsmøte 9.nov.2022

Møtet blei som vanlig holdt på Søve. Hovedtema for kvelden var Fremtidsfullmakt.

33 forventningsfulle damer kom for å høre litt om dette, og ha en hyggelig kveld sammen.

Anne Lise ønsket velkommen. Etter litt sang og koselige høstdikt, tok formann Åshild ordet.

Etter noen lagsaker, blei vi minnet på sokkene som vi alltid strikker og leverer til 
Frelsesarmeen før jul. Laget skal også bli med på nissevandring, sammen med Helgen Vel.

Vi er også i full gang med forberedelsene til lotteriet. Her blir det mange fine gevinster.

Bilder/malerier, konglekranser, barkranser pluss mange andre fine gevinster.

Deretter gis ordet til advokat A.K.Bjørbæk.  Fremtidsfullmakt… hva er nå det? Et veldig viktig

tema, vanskelig å få med alle detaljer, så det anbefales og lese Vergemålsloven kap. 10.

Etter et så alvorlig/lærerikt  tema, blei det godt med kaffe og som vanlig nydelig mat/kake.

Utlodning er alltid populært, mange gikk fornøyde hjem med gevinst.

Et hyggelig møte blei avsluttet med sangen Jeg har ingen bondegård.

Audhild
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